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خط یک نیازمند ۶۰ واگن خارجی
مدیرعامـل شرکـت قطارشـهری مشـهد گفـت:  خرید ۶۰واگن بـرای خط یک از سـوی دولـت پیگیری شـود. به گزارش 

پایگاه اطلاع رسـانی شـهرداری مشـهد، کیانوش کیامرز نیز در جریان این بازدید افزود: مسـئولان در بازدیدهایشـان 

از خـط دو، خواسـتار کاهـش سرفاصله زمانی رسـیدن قطارها به ایسـتگاه شـده اند. براسـاس هماهنگی ها با شرکت 

بهره بـرداری قطارشـهری قـرار شـد در سـاعات اوج حضـور مسـافر، دو دقیقـه سرفاصلـه زمان بنـدی رسـیدن قطار به 

ایسـتگاه در خـط دو کاهـش پیـدا کند.کیامرز گفـت: درمجموع بـرای خطوط دو و سـه از نظر تأمین واگـن دغدغه ای 

نداریـم. زیـرا از طریـق تولیدکننـدگان داخلـی تأمیـن خواهـد شـد، امـا دغدغه مـا در خط یک اسـت. زیرا سیسـتم و 

واگن هـای ایـن خـط به صـورت ال آرتـی طراحـی و اجـرا شـده و با خط دو و سـه کـه مترویـی اسـت، فـرق دارد. کیامرز 

بـا بیـان اینکـه واگن هـای استفاده شـده در خـط یـک در داخـل تولید نمی شـوند و بایـد از چیـن خریده شـود، اظهار 

کـرد: دولـت خریـد واگـن از خـارج  کشـور را بـا توجـه بـه تولیـدات داخلـی ممنـوع کـرده اسـت. ایـن موضـوع بایـد از 

طریـق اسـتاندار پیگیـری شـود تا با توجـه بـه اینکه این نـوع واگن در کشـور به دلیل نداشـتن صرفـه اقتصـادی تولید 

نمی شـود، مجـوز خریـد شـصت واگن یا تعـدادی از ایـن واگن ها از سـوی دولت داده شـود.

 بیش از ۲۵۰هزار مسافر در پساکرونا
 مدیرعامـل شرکـت بهره بـرداری قطارشـهری شـهرداری مشـهد گفـت: میـزان جابه جایـی مسـافر بـه حـدود 

۱۶۰هـزار تـا ۱۷۰هـزار نفـر رسـیده اسـت، امـا تعـداد مسـافران قطارشـهری پـس از کرونا بـه بیـش از ۲۵۰هزار 

نفـر افزایـش پیـدا می کنـد.

بـه گـزارش پایگاه اطلاع رسـانی شـهرداری مشـهد، وحیـد مبین مقدم نیز در حاشـیه ایـن بازدید افـزود: اکنون 

دو خـط یـک و دو قطارشـهری بـا ۳۶کیلومـتر طـول و ۳۵ایسـتگاه فعـال اسـت و از سـاعت ۶تـا۲۲ بـه زائـران و 

مجـاوران خدمات رسـانی می کنـد. وی اضافه کرد: سـال۱۳۹۸ و پیش از شـیوع کرونا حدود ۲۵۰هزار مسـافر 

بـا قطارشـهری جابه جا می شـدند، اما اسـفند همان سـال و پس از شـیوع کرونا، تعداد مسـافران بـه ۳۰هزار نفر 

در روز رسـید. مدیرعامل شرکت بهره برداری قطارشـهری مشـهد ادامه داد: اکنون ۱۰رام قطار در خط دو و سـی 

رام قطـار در خـط یک فعال اسـت. در خـط یک سرفاصلـه زمانی رسـیدن قطارها به ایسـتگاه حـدود پنج تاهفت 

دقیقـه و در خـط دو ۱۰دقیقه اسـت که به درخواسـت فرماندار در سـاعات شـلوغی به هشـت دقیقـه کاهش پیدا 

کرد.
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افزایش ۴برابری بهای 
ادوات و پشتیبانی آتش نشانی

پایگاه اطلاع رسـانی شـورای اسـلامی شـهر مشـهد| رئیس 
زیسـت شـورای  شـهری و محیط  کمیسـیون خدمات 

اسـلامی شـهر مشـهد گفـت: براسـاس قانـون، فعالیـت و 

خدمات رسـانی سـازمان آتش نشـانی کاملا رایگان است.

این در حالی اسـت که طی سال های گذشـته هزینه تأمین 

ادوات و پشـتیبانی سـازمان تـا چهاربرابـر افزایش داشـته 

اسـت. حسـن کریمدادی افزود: بایـد توجه کرد که مشـهد 

در حوزه هـای مختلـف شـهری ازجملـه خدمات شـهری 

و آتش نشـانی در سـطح کشـور الگـو و برنـد اسـت و یکـی 

از رسـالت های مهـم مدیریت شـهری، حفـظ وضعیـت 

کنونـی و تـلاش در راسـتای ارتقـای وضعیـت موجـود 

است.

تعطیلی موقت پایگاه اهدای خون ثامن

روابط عمومـی انتقـال خـون خراسـان رضوی| سرپرسـت 
انتقـال خون اسـتان گفت: پایـگاه ثامن مشـهد در اطراف 

حـرم مطهر رضـوی با توجـه به اعلان آسـتان قـدس رضوی 

و پـاره ای از مشـکلات و قطعـی بـرق، امـروز ۴اسـفند فعال 

نخواهـد بـود. عبـدا... سـبحانی کوهسرخی افـزود: بـا 

توجـه بـه کاهـش مراجعه مـردم به مراکـز دریافـت خون در 

خراسـان رضوی، هم اکنون در تأمیـن خون و فراورده های 

خونـی سـالم بـا مشـکل روبه روییـم و در صـورت ادامـه این 

رونـد پاسـخگویی بـه ۶۲مرکـز درمانـی و بیمارسـتانی بـا 

مشـکل جدی روبـه رو خواهد شـد.

آغاز کاشت ۱۸میلیون بوته گل فصلی
 در مشهد

پایگاه اطلاع رسانی شهرداری مشهد| معاون خدمات شهری 
شـهرداری مشـهد از کاشـت بیـش از ۱۸میلیـون بوتـه گل 

فصلـی رنگارنـگ در آسـتانه نـوروز سـال۱۴۰۱ خـبر داد.

علـی نجفـی اظهـار کـرد: عملیات کاشـت گل هـای فصلی 

بهار۱۴۰۱ از اواخر بهمن امسال آغاز شده است و بر اساس 

برنامـه زمان بندی، تا ۲۵ اسـفند ادامه خواهد داشـت. در 

بهـار۱۴۰۱ گل هـای فصلـی ماننـد همیشـه بهار، مینای 

چمنـی، بنفشـه، شـب بو، پامچـال و... ترکیبـی جـذاب از 

رنـگ و طرح را به مناظر شـهری مشـهد هدیـه خواهند کرد.

معافیت گازبها برای مددجویان 
بهزیستی و کمیته امداد

بـرداری شرکـت گاز  | فرشـید دشـتی، مدیـر بهره  ایرنـا
نـون  ۸ قا رضوی، گفـت: براسـاس تبـصره سـان  خرا

بودجـه سـال۱۴۰۰ و آیین نامـه اجرایـی هیئت وزیـران 

بـاره، مشـترکان گاز طبیعـی زیرپوشـش کمیتـه  در این 

امـداد و سـازمان بهزیسـتی کـه مـصرف گازشـان در سـه 

پلـه اول قـرار داشـته باشـد، از پرداخـت گازبهـا معـاف

 هستند.

حقوق نیروهای خرید خدمات آموزشی 
استان تا پایان امسال پرداخت می شود

| معـاون توسـعه مدیریـت و پشـتیبانی اداره کل  یرنـا ا
آموزش وپـرورش خراسـان رضوی گفـت: سـه مـاه حقـوق 

نیروهـای خریـد خدمات آموزشـی اسـتان تا پایان امسـال 

به حسـاب آنان واریز می شـود. علی ابری افزود: مؤسسان 

مـدارس خریـد خدمـات آموزشـی بایـد پنـج مـاه حقـوق 

معلمان را پرداخت کنند تا پرداختی ها به روز شـود. حقوق 

پرداختـی تـا پایان سـال بـر مبنـای رقم قبـل خواهـد بود و 

مابه التفاوت هـای ایجادشـده با اعلام اصلاحیه محاسـبه 

و در سـال آینـده واریز خواهد شـد.

لزوم تدوین اطلس خطرپذیری 
در استان

ایرنـا| مدیـرکل مدیریت بحـران خراسـان رضوی گفت: در 
طـرح تفصیلـی شهرسـتان ها الزامـات مدیریـت بحـران،

تدویـن اطلـس خطرپذیـری و بانـک اطلاعاتـی تجهیزات 

مناطـق مختلـف با رویکرد گسـترش فرهنگ ایمنـی پایدار 

ضروری اسـت. محسـن نجـات افـزود: آمـوزش همگانـی 

و تخصصـی مدیریـت بحـران، افزایـش سـطح تعامـل و 

مـدار و  هماهنگـی بیـن دسـتگاه های اجرایـی بحران 

افزایـش تـوان مقابلـه و سـطح اطلاع رسـانی در مدیریـت 

ر  یـد مـورد اهتـمام ویـژه قـرا ها با بحـران شهرسـتان 

گیرد.

فروشگاه های شهرداری، ظرفیتی برای 
ارائه بی واسطه ارزاق عمومی هستند

پایگاه اطلاع رسانی شورای اسلامی شهر مشهد| عضو شورای 
اسـلامی شـهر مشـهد گفت: فروشـگاه های تحت مدیریت 

شـهرداری که در شـهر ایجاد شـده، بسـتر بسـیار مناسـبی 

بـرای عرضه بی واسـطه محصـولات و ارزاق عمومی توسـط 

تولیدکننـدگان بوده، ولی متأسـفانه تاکنون این ظرفیت،

آن گونـه کـه بایـد مؤثـر واقـع نشـده اسـت. حمید ضمیری 

اظهارکـرد: بـا توجـه بـه پیـش رو بـودن نـوروز و مـاه مبارک 

رمضـان، عرضـه محصـولات بـا کیفیـت و قیمت مناسـب به 

مجاوران و زائران بارگاه منور رضوی به یکی از دغدغه های 

مهم مردم و مسـئولان تبدیل شـده است.

مدیرعامل سازمان همیاری 
شهرداری های استان منصوب شد

روابط عمومی سـازمان همیاری های شـهرداری مشـهد|در 
مراسـمی بـا حضـور جـواد خدائـی، معـاون امـور عمرانـی 

اسـتانداری خراسـان رضوی، از خدمـات محمد سـنجری 

عنـوان مدیرعامـل  قدردانـی و محمدرضـا تازیکـی به 

نتخـاب  های اسـتان ا سـازمان همیـاری شـهرداری 

شد.

خبر روز شهردار مشهد خواستار افزایش سهم دولت در توسعه خطوط قطارشهری شد

مطالبه مترویی شھرداری از دولت
استاندار خراسان رضوی: کمک دولت به خرید واگن و توسعه خطوط قطارشهری را پیگیری می کنیم

 امیررضا وثوقی |قرارشان حوالی ساعت 
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۶ دیـروز بـود. عقربه هـای سـاعت بـه 

۶:۲۰که رسید، استاندار خراسان رضوی 

و فرمانـدار مشـهد با همراهی شـهردار 

ایـن شـهر بازدیـد صبحگاهـی از خـط 

یـک و دوقطارشـهری را از ایسـتگاه 

ابتدایی خط  دو در طبرسی شمالی۴۶

آغـاز کردنـد و در ایـن مسـیر کـه تـا ایسـتگاه 

شریعتـی ادامـه یافـت، عـلاوه بـر گپ وگفتـی 

صمیمانـه بـا مـردم، نظـرات و مطالبـات آن ها را 

وگان مترویـی شـهر شـنیدند. ره نـا دربـا

سـیدعبدا... ارجائـی، شـهردار مشـهد، در 

خـلال این بازدیـد گزارشـی از وضعیت موجود 

خطـوط چهارگانه قطارشـهری شـهر ارائه کرد 

و عـلاوه بـر طـرح موانـع و چالش هـای پیـش رو 

در مسـیر توسـعه ایـن خطـوط، از اسـتاندار 

خراسـان رضوی خواسـت کـه پیگیـر کمـک و 

پرداخـت سـهم دولت به توسـعه قطارشـهری 

باشـد و یعقوبعلـی نظـری نیـز در پاسـخ بـه این 

درخواست، وعده همکاری داد.

شـهردار مشـهد در جریـان ایـن بازدیـد  بـا بیـان اینکـه 

هم اکنـون در خطـوط یـک و دو قطارشـهری مشـکل 

خاصـی بـرای سرویس دهـی بـه مسـافران وجـود نـدارد 

و وضعیـت مـا از میانگیـن کشـور بهـتر اسـت، به بررسـی 

مشکلات و دغدغه های مدیریت شهری در سرویس دهی 

بـه مسـافران پرداخـت و گفت: در خـط یک قطارشـهری 

سـی رام یعنـی شـصت واگـن کمبـود داریـم. بـا توجـه به 

اینکـه ایـن نـوع واگن هـا تولیـد داخلـی نـدارد و تعـداد 

کـم واگن هـا در این خط مشـکلات و دردسرهـای زیادی 

بـرای مـردم ایجـاد کـرده اسـت، تقاضـا داریـم تـا زمانـی 

کـه شرکت هـای داخلـی ایـن نـوع واگـن را در اختیـار ما 

قـرار دهنـد، بـرای برطرف شـدن انباشـت مسـافر مجـوز 

واردات تعـداد محـدودی واگـن بـرای کاهش مشـکلات 

مـردم صادر شـود.

 ارجائـی بـا اشـاره بـه اینکـه مپنـا تولیـد ایـن واگن  هـا را 

پذیرفته، اما اعلام کرده اسـت که فراینـد تولید آن به دلیل 

منحصربه فردبـودن ایـن سـبک از قطـار زمان بـر خواهد 

بود، افـزود: درصورتی که مـترو گلبهار راه اندازی شـود و 

انتهای این قطار به خط یک قطارشهری مشهد در منطقه 

شـاندیز منتهی شـود و نتوانیم بـا کمک اسـتانداری نیاز 

واگـن خـط یـک قطارشـهری را به درسـتی تأمیـن کنیم،

مسـافران گلبهـار دسـت کم تـا سـاعت۱۰ همـه ظرفیـت 

خـط یـک را تکمیـل می کنند و مـردم در بولـوار وکیل آباد 

نمی تواننـد از خـط یـک قطارشـهری مشـهد اسـتفاده 

کننـد.  وی بـا تأکیـد بـر اینکـه تمهیـدات ایـن موضـوع 

هم اکنـون بایـد اندیشـیده و نبایـد تأمیـن واگن هـای 

لازم بـرای خـط یـک بـه بهره بـرداری قطـار گلبهـار بـه 

مشـهد موکـول شـود، ادامـه داد: اگـر ایسـتگاه مجیدیه 

را  هرچـه سریع تـر بـه میـدان شـهدا وصـل نکنیـم و 

از طرفـی مشـکل واگـن در خـط یـک قطارشـهری را 

برطـرف نکنیـم، بـه محـض ورود خـط گلبهـار به مشـهد،

مسـافرگیری در مسیر وکیل آباد با  مشـکل بزرگی روبه رو 

می شود.

خط دو؛ اولویت  با تکمیل ایستگاه سلامت
 شـهردار مشـهد با اشـاره به اینکه در خط دو قطارشـهری 

اولویت نخسـت مدیریت شهری تکمیل ایستگاه سلامت 

و ایسـتگاه بیمارسـتان ولایت اسـت، اضافه کرد: تکمیل 

ایـن ایسـتگاه ها نیـاز بـه سرمایه گـذار دارد و بـا تمرکـز به 

منابـع شـهرداری ایـن اقـدام نهایـی نمی شـود. بـا حـل 

مشـکل ایـن ایسـتگاه ها خـط دو تکمیل می شـود. البته 

براساس برنامه ریزی مدیریت شـهری به تناسب افزایش 

مسـافر در ایـن خـط تعـداد واگن هـای فعـال در آن نیـز 

افزایـش می یابـد تـا جابه جایـی مسـافران بـا کمتریـن 

مشـکل دنبال شود.

پیگیری وعده رئیس جمهور
ارجائـی دغدغـه اساسـی مدیریت شـهری در توسـعه 

خطوط حمل ونقل ریلی را مربوط به خط سه قطارشهری 

دانسـت و گفـت: اولویـت ما افزایش دسترسـی بـه حرم و 

اتصـال ترمینـال، راه آهـن و فـرودگاه اسـت؛ اقدامـی که 

به اتصال شـبکه خطـوط حمل ونقلی مشـهد بـه یکدیگر 

منتهـی می شـود. وی بـا بیـان اینکـه تحقق ایـن موضوع 

نیازمنـد پرداخـت سـهم دولـت در ایـن زمینـه اسـت،

افـزود: رئیس جمهـور در کارگـروه زیـارت دسـتور داد کـه 

از محـل درآمدهـای نفتی برای سـال های ۱۴۰۰و۱۴۰۱

بـه مدیریت شـهری مشـهد کمـک شـود. ایـن موضـوع 

نیازمنـد پیگیری اسـتانی اسـت 

و اگـر بتوانیم ایـن منبع درآمدی 

را بـه توسـعه خط سـه اختصاص 

دهیم، بخش مهمی از دغدغه های 

مدیریت شهری در زمینه توسعه 

و راه اندازی خط سه قطارشهری 

برطرف می شـود. وی با اشاره به 

اینکـه برای تکمیل گام دوم خط 

سـه قطارشـهری دو رویکرد مطرح شده است، ادامه داد:

یکـی از اولویت هـا تکمیـل و اتصـال خطـوط قاسـم آباد 

به میـدان شـهدا و دیگری تکمیـل ایسـتگاه های منطقه 

سیدی به پایانه امام رضا(ع) است. با وجود این، مطالعات 

نشـان می دهـد کـه اتصـال قاسـم آباد به شـهدا مسـافر و 

متقاضـی بیشـتری دارد. بنابرایـن اولویت دوم خط سـه 

قطارشـهری پـس از تکمیـل مسـیر حـرم مطهـر رضـوی،

مسـیر قاسـم آباد به میدان شـهدا خواهـد بود.

 خط ۴ نیازمند سرمایه خارجی
شـهردار مشـهد بـا اعـلام اینکـه تکمیـل خـط چهـار 

قطارشـهری با سرمایه گذاری مشترک شهرداری و دولت 

در کوتاه مـدت اجراشـدنی نیسـت، تصریـح کـرد: اینکه 

آغـاز عملیات خـط چهـار قطارشـهری پیـش از تکمیل یا 

پیشرفـت قابـل قبول خط سـه اقدامی کارشناسـانه بوده 

اسـت یا خیر، جـای بحث دارد. بـا این حال، پیشـنهاد ما 

بـرای اجرای خـط چهار قطارشـهری مشـهد اسـتفاده از 

سرمایه گذار خارجی اسـت که در صورت اسـتفاده از این 

ظرفیـت می توانیـم خـط چهـار قطارشـهری را در دولـت 

سـیزدهم بـه وضعیت مناسـبی برسـانیم.

ارجائـی با اشـاره بـه اینکه 

خط چهـار حدود ۲۵هزار 

میلیـارد تومان بودجه نیاز 

دارد، افزود: این در حالی 

اسـت کـه کل اوراق دولـت 

برای کمک به کلان شهرها 

۱۲هزار میلیارد تومان در 

سال اسـت و بودجه ای که 

بـه توسـعه قطارشـهری مشـهد تعلـق می گیـرد، پـس از  

کـم کـردن هزینـه نوسـازی نـاوگان اتوبوس رانـی و دیگر 

تمهیـدات حمل ونقلـی، رقـم ناچیـزی اسـت کـه در نگاه 

واقع بینانـه بـا ایـن وضعیـت نمی توانیـم حتـی تونل این 

خـط را به پایان برسـانیم.

خط۴ را با ۶متر پیشرفت تحویل گرفتیم
وی اظهـار کـرد: زمانـی کـه مدیریت شـهری خـط چهـار 

قطارشهری را تحویل گرفت، پیشرفت فیزیکی پروژه پس 

از چندین مـاه توقـف حدود شـش متر بود، امـا هم اکنون 

پیشرفـت آن به بیش از یک کیلومتر رسـیده اسـت.

ارجائـی بـا بیـان اینکـه در حفـاری تونـل خـط چهـار بـا 

چالش هـای فراوانی روبـه رو بودیم، گفت: سـاخت تونل 

مترو از بافت متراکـم منطقه مهرمـادر عملیات حفاری را 

بـا چالـش جـدی ازجمله خطـر ریـزش روبه رو کـرده بود.

بـه همین دلیـل در طول گذر دسـتگاه حفـاری از منطقه 

مهرمـادر، بـرای اسـکان برخـی خانواده هـا و جابه جایی 

آن ها تمهیداتی اندیشیده شد و بدون هیچ گونه خسارت 

و آسـیبی از ایـن منطقه گـذر کردیم.

توجه به حمل ونقل ریلی، راه حل مشکل ترافیک مشهد
شـهردار مشـهد همچنیـن در حاشـیه ایـن بازدیـد و در 

گفت وگـو با خبرنگار مـا، با بیان اینکه توسـعه حمل ونقل 

ریلـی یکـی از راهکارهـای اساسـی بـرای حل مشـکلات 

ترافیـک و کاهـش آلودگـی در مشـهد اسـت، گفـت:

تأکیـد مـا در دوره ششـم مدیریت شـهری این اسـت که با 

شـدت بیشـتری توسـعه نـاوگان حمل ونقـل ریلـی پیش 

بـرود، اما تحقق ایـن موضـوع نیازمند پایبنـدی دولت به 

تعهدات قانونی در قبال توسـعه این ناوگان اسـت. یعنی 

۵۰درصد هزینه هـای اجرایی و توسـعه حمل ونقل ریلی 

در مشـهد کـه قانون گذار بر عهده دولت گذاشـته اسـت،

انجـام دهد. وی ادامـه داد: البتـه اسـتاندار در بازدید از 

خطوط قطارشـهری مشـهد، در این زمینه بـرای پیگیری 

تعهـدات دولت قول همـکاری داد.

هر کیلومتر قطارشهری ۱۲۰۰میلیارد تومان
ارجائی با اشـاره به اینکه سـاخت هرکیلومتر قطارشهری 

حـدود ۱۲۰۰میلیـارد تومـان هزینـه دارد، تصریـح کرد:

بودجـه سـالانه دولـت بـرای توسـعه خطـوط حمل ونقل 

ریلی مشـهد حـدود ۷۰۰میلیـارد تـا ۱۰۰۰میلیـارد تومان 

اسـت کـه بـا ایـن منابـع بـه ایـن زودی نمی توانیـم ایـن 

خطـوط را بـه بهره بـرداری برسانیم.سـهم مشـهد در این 

زمینـه بایـد افزایش پیـدا کند. زیرا این شـهر پایـگاه مهم 

زیارتـی اسـت و زائـران و مجاوران حـضرت رضـا(ع) از این 

زیرسـاخت اسـتفاده می کننـد. بـه همیـن دلیـل نیـاز 

اسـت دولت توجـه ویژه ای به این موضوع داشـته  باشـد .

مترو  به روایت شهردار 

زمانی که مدیریت شهری خط 
چهار قطارشهری را تحویل گرفت، 
پیشرفت فیزیکی پروژه پس از 
چندین ماه توقف حدود شش متر 
بود، اما هم اکنون پیشرفت آن به 
بیش از یک کیلومتر رسیده است

زمانی که مدیریت شهری خط 
چهار قطارشهری را تحویل گرفت، 
پیشرفت فیزیکی پروژه پس از 
چندین ماه توقف حدود شش متر 
بود، اما هم اکنون پیشرفت آن به 
بیش از یک کیلومتر رسیده است

در خط دو قطارشهری اولویت نخست 
مدیریت شهری تکمیل ایستگاه 
سلامت و ایستگاه بیمارستان ولایت 
است. تکمیل این ایستگاه ها نیاز به 
سرمایه گذار دارد و با تمرکز به منابع 
شهرداری این اقدام نهایی نمی شود

در خط دو قطارشهری اولویت نخست 
مدیریت شهری تکمیل ایستگاه 
سلامت و ایستگاه بیمارستان ولایت 
است. تکمیل این ایستگاه ها نیاز به 
سرمایه گذار دارد و با تمرکز به منابع 
شهرداری این اقدام نهایی نمی شود

حمایت تمام قد استاندار  از شهردار
 اسـتاندار خراسـان رضوی بـا اشـاره بـه درخواسـت 

شهردار مشـهد برای پرداخت سـهم دولت در ساخت 

و توسـعه و تأمین نـاوگان خطوط قطارشـهری، گفت:

بی شـک کمک دولـت به خرید واگن و توسـعه خطوط 

قطارشـهری مشـهد را پیگیـری می کنیم.

یعقوبعلی نظری در حاشـیه این بازدید گفت: فرصتی 

شـد کـه خدمـات مدیریت شـهری در زمینـه توسـعه 

خطـوط حمل ونقـل ریلـی را از نزدیـک بررسـی کنیم.

در ایـن بازدید حمل ونقل مردم در محله طبرسـی دوم 

که منطقه حاشـیه شـهر اسـت، پیگیری شـد.

وی با اشـاره به اینکه پس از برطرف شـدن کامل کرونا 

شـاهد استقبال زیاد مردم از خطوط حمل ونقل ریلی 

خواهیـم بود، افزود: تلاش کردیم به شـورای اسـلامی 

شـهر و شـهرداری مشـهد بـرای ارائـه خدمـات در این 

حوزه کمک کنیم تا در آینده با مشکلات کمتری روبه رو 

باشیم.

وی بـا بیـان اینکـه صددرصـد از اقدامـات شـهردار 

مشهد در زمینه توسعه قطارشهری حمایت می کنیم،

اظهـار کرد: حمل ونقل شـهری یکـی از موضوع های 

بسـیار مهم در شـهر مشـهد اسـت و هم اکنون برنامه 

توسـعه چهـار خـط قطارشـهری در مشـهد در حـال 

پیگیری است.
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